
Demandes Consell de Barri 12/03/2025

 Hub cívic

En la reunió que va tenir lloc la setmana passada amb la regidora de barri i els 
regidors d’acció i Innovació social i persones grans i el de participació, amb el 
grup dinamitzador i altres persones assistents, sobre els futurs usos de l’Escola 
Balàfia, ja es va presentar el projecte i vam tenir ocasió de fer les consultes que 
vam considerar oportunes.

Volem expressar, però, el nostre interès per tal que el HUB cívic, pugui ser una 
realitat en la seva totalitat, és a dir amb els 3 edificis, el més aviat possible.

 Aparcament gratuït Barris Nord

Considerem que ha de ser gratuït, doncs és de gran utilitat per a molt veïnat del 
barri i de Lleida.
Implantar zona blava repercutiria negativament en el comerç local, en les 
persones que assisteixen a l’EOI, al CAP, a la Renfe, a les que un cop aparcat 
el vehicle fan compres o gestions al centre de la ciutat, a les que provenen de 
zones o localitats properes. 
A més a més, la limitació del temps d’estacionament suposaria, en molts casos, 
una limitació de les activitats a fer.

 Un quadre elèctric amb suficient potència, seguretat i 
definitiu a la plaça Jardins de les Magnòlies.

La Plaça dels Jardins de les Magnòlies, on s’hi desenvolupen la Festa Major 
del Barri, sopars comunitaris i moltes d’altres activitats, no disposa d’una 
connexió elèctrica amb suficient potència i garanties per a realitzar-les, 
especialment les de la Festa Major. Ja fa més una dècada que ens anem 
trobant amb importants dificultats i  contractem per a la Festa Major del Barri, 
un grup electrogen amb la idea de “solventar” moments d’emergència.

A la Festa Major de l’any passat vam haver de tenir connectat durant tots els 
actes, el grup electrogen, amb la corresponent despesa de gas-oil i la 
contaminació atmosfèrica de CO2 i acústica que comporta.

Per tot això, demanem, que se solucioni definitivament el problema, el més 
aviat possible.

 Pista de petanca

Us volem informar que, recentment, a l’AV Balàfia s’ha tornat a activar el grup 
de petanca.



Està format bàsicament per socis jubilats i amb la voluntat i compromís de 
practicar aquest activitat de manera regular. És una activitat saludable i que 
repercutirà positivament en totes les persones que la practiquin.

És per aquest motiu que us demanem que s’adeqüi i restauri la pista de 
petanca, al mateix lloc on es va construir fa molt de temps, a la Plaça “Jardins 
de les Magnòlies” i de la qual, ara, només hi queda el rètol.

 Transport públic 

En general: cal una millora de freqüències, ampliació d’horaris, marquesines, 
informació correcta a l’usuari
-L8
Petició, llargament reivindicada  de  que  la L-8 circuli també en caps de 
setmana i festius. 
-L7 
Reforç de la L7, especialment a l’horari de sortida de l’INS, Torrevicenç, doncs 
a les hores de sortida de vegades va tant ple, que se salta alguna de les 
parades properes.

-L5
Demanem una parada més a l’Av. Pinyana, a 150 m de l’actual que està 
situada a la Plaça de les Magnòlies.

 Il·luminació 

Hi ha zones del barri molt poc il·luminades, sobretot a la part més antiga i al 
costat de l’Escola Minerva. (carrer Gandhi) on no hi ha ni vorera ni il·luminació,
la qual cosa suposa un perill quan els infants surten de l’escola. 

-Al c. Penedès des del núm. 9 fins a la benzinera hi ha una notable manca 
d’il·luminació.
-A la cantonada Vallés/Vic caldria un fanal
-Al  c.Valls  d’Andorra  des  del  núm.  17  al  25,  gran  problema  de  manca 
d’il·luminació als porxos
-Al c. Escultor Corselles entre els núm. 14 i 16 hi faltaria algun fanal 
-Al c. Garrotxa la il·luminació és insuficient.

 Estat deteriorat d’habitatges, necessitat de rehabilitació

Als Blocs Voravia l’edifici que fa xamfrà amb Al. Porqueres, a la mateixa Plaça 
Europa:  presenta  un  estat  molt  deteriorat  i  amb problemes de  convivència. 
Caldria considerar-ho una actuació prioritària.
-Necessitat  de  rehabilitació  de  molts  habitatges.  Caldrien  ajudes  per  la 
rehabilitació.



 Okupacions

Totes les persones han de poder accedir a un habitatge digne, però 
malauradament aquest dret no és una realitat. Hi ha okupacions perquè falta 
habitatge encara que hi ha pisos i locals buits. No estem d’acord en que 
aquesta forma sigui la millor solució. Cal un augment significatiu d’habitatges a 
preus assequibles.

 Neteja

Les mancances en relació amb la neteja són més que evidents. Esperem que, 
amb el nou contracte, la situació es pugui esmenar, perquè és una necessitat 
de millora que podríem qualificar de prioritària i urgent.

 Control de les deposicions (sòlides i líquides) dels animals 
domèstics

Aquesta reivindicació és una de les més destacades en l’enquesta que es va 
fer a 450 persones del barri  en ocasió del 50è aniversari del moviment venal a 
Balàfia;  es  demana  aplicar  més  sancions,  doncs  moltes  zones  verdes,  de 
l’espai públic i parcs infantils n’estan plenes. També es demana que s’inclogui 
aquesta obligació de les persones propietàries en l’Ordenança Municipal  de 
Civisme.

 Als camins de la partida Balàfia.
- Petició d’instal·lació de càmeres a l’entrada dels camins
- Neteja dels braçals
- Reforçar la senyalització de reducció de la velocitat 
- Nova illa de contenidors a l’Av. Pinyana (per donar servei al camí del Burot)
- Més contenidors al camí del Tennis Urgell

 Font Plaça de França 

Està inactiva des de fa més d’1any i mig. Demanem el seu funcionament 

 Arbrat i enjardinat

Molt necessari, sobretot als carrers de la part antiga. Cal ampliació i reposició

 Seguretat vial



-Necessitat de senyalització horitzontal a les rotondes. Les línies dels carrils no 
estan pintades. I  a les rotondes és on es produeixen més accidents. A Balàfia 
n’hi ha moltes i ben grans.

-A la Rambla Corregidor Escofet,  a l’alçada del núm. 77,  demanem un pas de 
vianants  elevat  doncs  hem comprovat que, en alguns casos, la velocitat que 
assoleixen els vehicles és molt elevada i sobrepassa els límits permesos.

- Necessitat de pintar als carrils-bici, el senyal de cediu el pas. 

 Aparcament dissuasius 

Necessitat  d’urbanitzar  possibles  nous  pàrquings  dissuasius  gratuïts.  Ara 
alguns, prop de la N-230, estan fent la funció però tenen males condicions i no 
estan asfaltats. Ens referim a:
- Al sud de l’Av. Pinyana hi ha una gran extensió de terreny
- Davant de l’Escola Minerva, al començament del camí del Tennis Urgell.

 Equipament esportiu Plaça de les cases regionals, 

Està pendent la seva remodelació

 


